

Détails d'organisation/Payment de la taxe d'inscription

La langue de travail du colloque: le français (ou l'anglais, avec support PPT en français)

Inscriptions en-ligne : formulaire disponible on line ([faites click ici](#), puis remplissez)

Date limite d'inscription: 30 septembre 2017.

Coûts d'inscription/participant(e): 75 lei ou 18 euro (les doctorants : 50 ron ou 13 euro), à payer par virement bancaire sur les suivants numéros de compte :

- **en lei (ron) :** **RO71BACX0000000832118001**

- **en euro :** **RO44BACX0000000832118002**

ouverts à **UniCredit Bank** : 3, Carol Telbisz Str., 300001, Timișoara, Romania

SWIFT: BACXROBU

Titulaire des compts: Fundatia UNIVERSITATEA DE VEST DIN TIMISOARA, CIF: 31027065

Mentions obligatoires sur le document de paiement: "Taxe colloque PANSaTS" + Nom et Prénom(s) du participant.

Pour ceux qui sollicitent une **facture**, nous avons besoin (par e-mail) de :

- CNP et adresse du participant (si le paiement et le décompte seront faits en nom personnel) ;
- CUI/CIF et adresse de l'institution (si le paiement et le décompte seront faits sur le nom de l'institution d'appartenance).

Questions: à envoyer à l'adresse électronique: nicolae.popa@e-uvt.ro

Le programme du colloque et autres détails: vous parviendront dans la deuxième Circulaire du colloque (moitié de septembre 2017), ou seront disponibles sur le site du colloque ([faites click ici](#)):

Organization Details/Payment of the fee

The working language of the colloquium: French (or English, with PPT support in French)

Online registration: form available on line ([click here](#), then fill in).

Deadline for registration: September 30, 2017.

Registration fees / participant: 75 lei or 18 euro (doctoral students: 50 ron or 13 euro), to be paid by bank transfer on the following account numbers:

- **in lei (ron):** **RO71BACX0000000832118001**

- **in euro:** **RO44BACX0000000832118002**

opened at UniCredit Bank: 3, Carol Telbisz Str., 300001, Timișoara, Romania

SWIFT: BACXROBU

Account holder: Fundatia UNIVERSITATEA DE VEST DIN TIMISOARA, CIF: 31027065

Mandatory information on the payment document: "PANSaTS Symposium Tax" + Participant's name and first name(s).

For those who request an **invoice**, we need (by e-mail):

- NOC and address of the participant (if payment and account will be made in personal name);
- CUI / CIF and address of the institution (if the payment and the account will be made on the name of the institution of affiliation).

Questions: to send to the e-mail address: nicolae.popa@e-uvt.ro

The symposium Program and other details will be sent to you in the second Colloquium Circular (half of September 2017), or will be available on the conference website ([click here](#)).